
Enquête keuze scenario afvalinzameling 

2022 e.v. 

 Vooraf: 

 

• In navolging van gemeente Roerdalen en 
Maasgouw (inhoudelijk ongeveer hetzelfde). 

• Periode 10 februari t/m 24 februari 2021. 
• Via social media en bericht ViaLeudal + 

persbericht De Limburger 
• Anoniem. Niet herleidbaar naar persoon of ip-

adres.  
• Ruim 900 keer ingevuld. 
• Vraag 12 onduidelijke vraagstelling (wordt niet 

meegenomen) 
• Afspraak: resultaten enquête wordt gebruikt voor 

besluitvorming over beleidsvoorstel  



Opbouw 

• 4 open vragen  circa 1300 reacties 

• 16 gesloten vragen  antwoorden in % 

 

3-ledigheid in vragen 

• Bent u milieubewust? 

• Wat vindt u van de huidige inzameling? 

• Wat vindt u van veranderingen m.b.t. afvalinzameling? 

 



Belangrijkste resultaten open vragen 

1. Ergernis aan bijplaatsing bij wijkmilieuparken. Containers 
wijkmilieuparken vaker ledigen of meer wijkmilieuparken 

2. Huidige inzameling is prima. Laten zoals het is. 

3. PMD huis aan huis ophalen 

4. Meer voorlichting/ informatie geven over afvalscheiding 

5. Container voor luierinzameling is gewenst 

6. GFT vaker ophalen in zomer/grotere gft container 

7. Ik wil niet meer betalen 

8. Te weinig bladerkorven 



Belangrijkste resultaten gesloten vragen 

Wat vindt u van het inzamelen van het afval in onze gemeente? 

De huidige inzameling van alle afvalcomponenten (behalve de 

bladeren in bladkorven) is prima. 

 

Scheidt u afval? 

Bijna 100 % scheidt afval (22 % niet volledig) 

 

Welke soorten afval scheidt u en hoe vaak? 

Bijna alle soorten afval (behalve frituurvet en bladeren). Hoe 

vaak:  > 70 % altijd scheiden. 

 



Belangrijkste resultaten gesloten vragen 

Wat zijn voor u redenen om afval niet te scheiden? 

62 % geeft aan wel te scheiden. Redenen niet scheiden: geen 

plaats afval bewaren, ongedierte, stank, frequentie ledigen 

container te laag. 

 

Wat zou u helpen om meer afval te (kunnen) scheiden? 

Ook hier weer geeft 61 % aan het afval al goed te scheiden. 

30 % wil container aan huis erbij. 11 % niet (maar dan via 

ondergrondse container in de buurt). 25 % wil dat afval vaker 

opgehaald wordt.  

 

 

 

 



Belangrijkste resultaten gesloten vragen 

Plastic verpakkingsafval, metaal verpakkingen en drinkpakken 

(PMD). Waar gaat uw voorkeur naar uit? 

61 % vindt de huidige inzameling via de wijkmilieuparken goed.  

39 % wil huis-aan-huis-inzameling waarbij 1x per 2 weken het 

PMD-afval in een doorzichtige plastic zak aan de weg gezet wordt. 

 

Waarom scheidt u uw afval? 

46 % geeft aan omdat het goed voor het  milieu is. 25 % geeft 

aan vanwege kostenbesparingen en 25 % geeft aan omdat het zo 

hoort. 

 

 

 

 



Belangrijkste resultaten gesloten vragen 

Wat vindt u van het aantal keer dat u de container kunt 

aanbieden? 

80 % vindt dit te vaak of precies goed. 15 % vindt dit te weinig. 

 

Wat vindt u van de volgende veranderingen in afvalinzameling? 

31 % vindt inzamelen PMD huis-aan-huis een goed idee en 60 % 

niet. Komt goed overeen met resultaten van vraag 6. 

33 % vindt het ophalen van restafval 1x per 4 weken uitstekend 

of een goed idee. 60 % vindt dat dit niet hoeft. 

Ruim 60 % vindt een gf-bakje voor in de keuken geen goed idee. 

 

 

 

 



Belangrijkste resultaten gesloten vragen 

Het afval dat niet gerecycled kan worden, moet worden 

teruggebracht naar 80 kg per inwoner per jaar in de komende 

jaren. Dit kunnen we bereiken door nog meer te scheiden en naar 

nieuwe mogelijkheden. Wat vindt u daarvan? 

74 % vindt dat belangrijk (17 % wil zelfs iets meer betalen). 25 % 

vindt het wel goed zo. 

 

Welk afval zou u bij wijkmilieuparken graag ingezameld zien 

worden? 

34 % wil luiers,  38 % wil oud papier en 86 % PMD  

 

 

 

 



Belangrijkste resultaten gesloten vragen 

Van welke communicatiemiddelen maakt u gebruik als u iets wilt 

weten over afval? 

Koploper is de papieren afvalkalender met 68 % 

 

Hoe tevreden bent u over dit/deze communicatiemiddelen? 

81 % is tevreden of zeer tevreden over de papieren afvalkalender. 

Website RDM, gem. Leudal en afvalapp scoren maar 30 %. 

 

 

 

 



Samengevatte conclusies m.b.t. 

beleidsvoorstel afvalinzameling 
 

1. Huidige inzameling is prima 

2. Een groot gedeelte wil inzameling PMD ook huis-aan-huis  

3. Het mag niet meer kosten 

4. Bijplaatsingen/vervuiling bij wijkmilieuparken is een grote 

ergernis 

5. Er is behoefte aan luierinzameling en vaker ophalen van GFT in 

de zomer 

6. De inwoners zijn milieubewust 

 



Vervolg 

Volledige vragen en enquêteresultaten worden verstuurd 

naar raads- en commissieleden 

 

Na besluitvorming 20 april 2021 terugkoppeling naar 

inwoners (wat is met enquêteresultaten gedaan) 

 

 


